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OBČINA 

LOŠKI POTOK 

Hrib 17 

1318 Loški Potok 

Tel.: 8350-100 

Fax.: 8350-102 

 

  

 

  

Številka.: 032-0001/2018 

 

  

 

Z A P I S N I K 

 

9. redne seje Občinskega sveta Občine Loški Potok, ki je bila v četrtek, 14. 05. 2020, ob 

19. uri v Kulturno-turističnem centru Loški Potok, Hrib 14. 

 

Sejo sveta je vodil župan Ivan Benčina. 

 

Prisotni: 

 

a) župan:    Ivan Benčina  

 

b) člani občinskega sveta:   Helena Cimprič 

Jan Debeljak 

Simon Debeljak 

Marijan Košmerl  

Maks Lavrič 

            Peter Rus 

      

c) opravičeno odsotni:   Mojca Bojc  

     Tone Levstek 

Matjaž Pajnič 

             

d) ostali prisotni: Antun Gašparac, direktor j. p. Hydrovod d.o.o. Kočevje – 

pri 2. točki dnevnega reda 

Viljem Vesel – direktor občinske uprave 

     Vinko Košmerl – višji svetovalec za družbene dejavnosti 

     Sašo Debeljak – višji svetovalec za gospodarstvo in komunalo                                      

Ivanka Novak – svetovalec za proračun 

     Tadeja Vesel – svetovalec za splošne zadeve 

   

Iz liste prisotnosti je razvidno, da je bila seja sklepčna. 

Po pozdravu navzočih je župan Ivan Benčina predlagal dnevni red, ki so ga svetniki prejeli z 

vabilom na sejo.  Na dnevni red svetniki niso imeli pripomb in sprejet je bil 

 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Sprejem zapisnika 8. redne seje občinskega sveta, z dne 19. 12. 2019 in poročila o izvršitvi 

sklepov te seje 

2. Seznanitev z letnim poročilom  o poslovanju javnega podjetja Hydrovod  d. o. o. Kočevje za 

leto 2019 (ESA: 64) 

3. Seznanitev z letnim poročilom o poslovanju Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin 

Dobrepolje, Loški Potok, Ribnica, Sodražica in Velike Lašče za leto 2019 (ESA: 65) 
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4. Sprejem zaključnega računa Občine Loški Potok  za leto 2019 (ESA: 66) 

5. Sprejem tehničnega popravka Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o Občinskem 

prostorskem načrtu Občine Loški Potok (SD OPN Loški Potok 1)-3 (ESA: 67) 

6. Sprejem sklepa o imenovanju uredniškega odbora in odgovornega urednika občinskega glasila 

Odmevi (ESA: 67) 

7. Sprejem sklepa o oblikovanju predloga za imenovanje predstavnika javnosti v senatih za 

reševanje pritožb zoper delo policistov (ESA: 69)  

8. Sprejem sklepov o gospodarjenju z občinskimi nepremičninami (ESA: 70) 

9. Informacije o delu občinske uprave 

10. Vprašanja in odgovori 

 

Ad 1.   SPREJEM ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA,  Z DNE 19. 12. 

2019 IN POROČILA O IZVRŠITVI SKLEPOV TE SEJE 

 

V zvezi z zapisnikom 8. redne seje občinskega sveta in poročilom o izvršitvi sklepov te seje 

člani občinskega sveta niso imeli pripomb in soglasno (6 glasov) je bil sprejet 

 

S K L E P : 

 

 Občinski svet sprejme zapisnik 8. redne seje občinskega sveta, z dne 19. 12. 2019 in 

poročilo o izvršitvi sklepov te seje. 

 

 

Ad 2. SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM O POSLOVANJU JAVNEGA PODJETJA 

HYDROVOD D.O.O. KOČEVJE ZA LETO 2019 (ESA: 64) 

G. Antun Gašparac, direktor javnega podjetja Hydrovod d. o. o., je podal poročilo o poslovanju 

tega podjetja v letu 2019, katerega soustanoviteljica je s 6,23% deležem tudi Občina Loški 

Potok. V uvodu je na kratko predstavil zgodovino oskrbe s pitno vodo na kočevsko-ribniškem 

območju. Zametki podjetja kot ga poznamo danes, segajo v leto 1959, ko je bil ustanovljena Vodna 

skupnost Kočevje-Ribnica. Oskrba s pitno vodo v sedanji obliki na področju občin Kočevja, 

Ribnice, Loškega Potoka, Sodražice in Kostela se torej izvaja že polnih 60 let.  

V lanskem letu je oskrba s pitno vodo potekala brez večjih težav, zato so vsem porabnikom, tako 

gospodinjstvom kot gospodarstvu in vse javnim službam, na njihovih odjemnih mestih zagotovili 

zanesljivo in količinsko zadostno ponudbo pitne vode. Trend prodaje vode je že nekaj časa 

negativen, zato so tudi v preteklem letu v vseh občinah beležili nižjo prodajo vode v primerjavi z 

letom 2018 (prodaja je bila nižja za približno 9.000 m3). Ni pa se spremenila kvaliteta vode, saj so 

bili vsi vodovodni sistemi ocenjeni kot zdravstveno ustrezni, in sicer na podlagi 350 vzorcev 

odvzetih za mikrobiološke preiskave, 103 vzorcev za sanitarno-kemične preiskave in 98 vzorcev, 

ki jih je podjetje analiziralo v lastnem laboratoriju.  

Kljub temu obstajajo določena tveganja, v največji meri zaradi dotrajanosti vodovodnih sistemov in 

posledično okvar (teh je bilo na območju vseh občin 115, od tega 7 v naši občini), onesnaženega 

okolja in klimatskih sprememb (mile zime, suha poletja).  

Leto 2019 je bilo leto velikih investicij. Slednjih je bilo na različnih lokacijah 25, pri čemer je šlo 

za obnovo starega vodovodnega omrežja ali izgradnjo nove vodovodne infrastrukture, kamor spada 

tudi izgradnja vodovoda do Bele Vode.  

Cena oskrbe s pitno vodo, ki je sestavljena iz vodarine in omrežnine, ostaja nespremenjena od leta 

2013 dalje. Ker je v omrežnino vključeno tudi vzdrževanje hišnih priključkov in redna menjava 

vodomerov, do razlik v njeni višini prihaja predvsem na račun prestavitve gospodinjskih merilnih 

mest v vodomerne jaške izven objektov. 

Podjetje je v letu 2019 pozitivno poslovalo, saj je bil dosežen čisti dobiček v višini 12.405,88 €. 

Poslovni izid je skladen s pričakovanji in je rezultat dobre »gradbene sezone«, velikih vlaganj v 

vzdrževanje infrastrukture ter uspešnega dela. 
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Tako je bil občinski svet seznanjen z letnim poročilom o poslovanju javnega podjetja 

Hydrovod Kočevje d.o.o. v letu 2019. 

 

 

Ad 3. SEZNANITEV Z LETNIM POROČILOM SKUPNE OBČINSKE UPRAVE 

MEDOBČINSKI INŠPEKTORAT IN REDARSTVO OBČIN DOBREPOLJE, LOŠKI 

POTOK, RIBNICA, SODRAŽICA IN VELIKE LAŠČE ZA LETO 2019 (ESA: 65) 

 

Medobčinski inšpektorat in redarstvo (MIR) trenutno deluje brez vodje, zato je letno poročilo o 

delovanju MIR v preteklem letu, predstavil župan Občine Loški Potok, g. Ivan Benčina.  

Izvajanje inšpekcijskega nadzora je potekalo v skladu s programom dela MIR za leto 2019. Na 

področju vseh občin skupaj je bilo uvedenih 136 inšpekcijskih nadzorov, od tega štirje v Občini 

Loški Potok, in sicer dva po uradni dolžnosti, en na predlog občine in en na predlog fizične 

osebe. Ena kršitev in uveden inšpekcijski postopek je bila na področju ravnanja s komunalnimi 

odpadki zaradi neustreznega odlaganja komunalnih odpadkov, en inšpekcijski postopek je bil 

uveden zaradi kršitve na področju turistične takse in dva postopka zaradi kršitev na področju 

gradnje. 

Osnovni cilj občinskih programov varnosti (OPV) je zagotavljanje zadovoljivega stanja javne 

varnosti na območju občin ustanoviteljic. Delo občinskih redarjev je tako usmerjeno v 

preprečevanje in odkrivanje kršitev, ki pomenijo večjo nevarnost za javni red, prometno varnost 

in imajo škodljive posledice za osebe, premoženje ter okolje. Občinski redar je v zvezi z 

nadzorom nad mirujočim prometom izdal skupaj 201 ukrep, od tega eno opozorilo na območju 

naše občine. Na področju meritev hitrosti je bilo v občinah ustanoviteljicah skupaj izvedenih 13 

meritev najvišje dovoljene hitrosti na 21 različnih lokacijah in zaradi prekoračitve najvišje 

dovoljene hitrosti izdanih 496 plačilnih nalogov, od tega 28 v Občini Loški Potok. 

Mir opravlja delo za posamezno občino ustanoviteljico v razmerju števila njenih prebivalcev do 

števila prebivalcev vseh soustanoviteljic. V tem razmerju se tudi sofinancira, kar predstavlja 

10,10 % delež sofinanciranja s strani Občine Loški Potok.  

 

Člani občinskega sveta so bili seznanjeni z delovanjem MIR v letu 2019. 

 

Ad 4. SPREJEM ZAKLJUČNEGA RAČUNA OBČINE LOŠKI POTOK ZA LETO 2019 

(ESA: 66) 

Obrazložitev je podala ga. Ivanka Novak. Zaključni račun proračuna za leto 2019 je pripravljen 

na podlagi navodil Ministrstva za finance in zajema obrazložitve splošnega in posebnega dela 

proračuna ter načrta razvojnih programov, obrazložitve podatkov iz bilance stanja, poročilo o 

upravljanju denarnih sredstev sistema enotnega zakladniškega računa ter posebne tabelarne 

priloge (namenski prihodki, razpolaganje s stvarnim premoženjem občine).  

Prihodki so bili po sprejetem proračunu predvideni v višini 2.725.112 eur, po rebalansu oz. 

veljavnem proračunu 2.710.628 eur, realizacija pa je 2.693.922 eur, torej 99% glede na 

predvidene prihodke. Skupni odhodki so bili po sprejetem proračunu predvideni v višini 

2.715.630 eur, po veljavnem proračunu 2.649.253 eur, doseženi pa so bili v višini 2.600.617 eur. 

Tekoči proračunski presežek je tako znašal 93.305 eur.  

Iz računa financiranja je razvidno zadolževanje v višini 150.000 eur za investicijo obnove 

vodovoda Travnik. Gre za povratna sredstva iz 23. člena ZFO-1. Vrnili smo 100.000 eur 

dolgoročnega kredita, ki smo ga najeli v letu 2018 pri Deželi banki in 12.500 eur kredita za 

večnamenski objekt Retje, najetega v letu 2018, odplačali pa smo tudi 2 obroka povratnih 

sredstev za projekt dozidave vrtca. Ob koncu leta 2019 so sredstva na računu znašala 133.859 

eur in se prenašajo v letošnje leto. 

Iz posebnega dela proračuna so razvidni vsi programi po proračunu oz. proračunske postavke. 

Pomembne investicije, izvedene v letu 2019 so bile: dokončanje lekarne, dokončanje obrtne 
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cone v Podpreski, kar vključuje izgradnjo objekta in komunalno opremljanje, nadaljevanje 

investicije v večnamenski objekt Hrib in začeta investicija obnove vodovoda Travnik. 

Nadzorni odbor za leto 2019 še ni opravil vseh pregledov, oddal je poročilo za obdobje od 1. 1. 

2019 do 30. 9. 2019, naslednje pa je bilo predvideno za mesec marec, vendar je bilo zaradi 

koronavirusa prestavljeno in bo pripravljeno do naslednje seje občinskega sveta.  

 

Člani občinskega sveta so s 6 glasovi sprejeli 

 

SKLEP: 

 

 Občinski svet Občine Loški Potok sprejme Odlok o zaključnem računu Občine 

Loški Potok za leto 2019 (ESA: 66). Odlok se objavi v Uradnem listu RS. 

 

 

Ad 5. SPREJEM TEHNIČNEGA POPRAVKA ODLOKA O SPREMEMBAH IN 

DOPOLNITVAH ODLOKA O OBČINSKEM PROSTORSKEM NAČRTU OBČINE 

LOŠKI POTOK (SD OPN LOŠKI POTOK 1)-3 (ESA: 67) 

Obrazložitev je podal g. Sašo Debeljak. Pri realizaciji gradnje v skladu z OPN se investitorji 

srečujejo z različnimi težavami, ki jih povzročijo bodisi tipkarske napake v vsebini bodisi 

državna zakonodaja. S tem tehničnim popravkom bi rešili dve zadevi, in sicer je v veljavnem 

Odloku v 40. členu tretjega in četrtega odstavka prišlo do tipkarske napake in je potrebno v 

tretjem odstavku zamenjati besedo »posebni« s »podrobni«, v četrtem odstavku pa besedo 

»podrobni« s »posebni«. S to spremembo dosežemo pomembnost posameznih pogojev, ki jih je 

potrebno upoštevati pri gradnjah, tako kot si sledijo po pomembnosti oziroma hierarhiji (splošni, 

podrobni in posebni pogoji). 

Naslednji tehnični popravek se nanaša na 51. člen, in sicer gre za to, da je bil Odlok sprejet leta 

2010, sprememba Odloka leta 2016, Gradbeni zakon pa je bil sprejet leta 2018 in omogoča 

gradnjo nezahtevnih objektov, ki so dani na trg kot celota, s certifikatom za skladnost proizvoda 

z eu standardi, ki urejajo področje varnosti proizvodov (npr. skladiščni šotori s certifikatom se 

lahko po veljavni Uredbi in Gradbenem zakonu gradijo na območjih za pozidavo, naš Odlok pa 

je to gradnjo onemogočal). Iz tega razloga bi dodali alinejo, da je možno na vseh območjih 

urejanja, razen v gozdu, na kmetijskih in vodnih površinah, graditi objekte oz. proizvode, ki so 

dani na trg s certifikatom. Dodali smo še, da se lahko gradijo objekti z različnimi tipi streh. S 

tem bi bil naš OPN skladen z Uredbo o gradnji nezahtevnih objektov in Gradbenim zakonom.  

 

Po razpravi so člani občinskega sveta z 6 glasovi sprejeli 

 

S K L E P : 

 

 Občinski svet Občine Loški Potok sprejme tehnični popravek Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o Občinskem prostorskem načrtu Občine Loški Potok (SD OPN 

Loški Potok 1)-3 (ESA: 67). Tehnični popravek se objavi v Uradnem listu RS. 

 

 

Ad 6. SPREJEM SKLEPA O IMENOVANJU UREDNIŠKEGA ODBORA IN 

ODGOVORNEGA UREDNIKA OBČINSKEGA GLASILA ODMEVI (ESA: 68) 

Obrazložitev je podal župan, g. Ivan Benčina. Konec meseca februarja je odšla v pokoj Mojca 

Lavrič, ki je bila članica uredniškega odbora glasila Odmevi in je opravljala tudi funkcijo 

odgovorne urednice. Z njenim odhodom se je tako sprostilo mesto odgovornega urednika, ki ga 

praviloma opravlja delavec občinske uprave. V skladu s 6. členom Odloka o izdajanju javnega 

glasila Občine Loški Potok glasilo ureja štiričlanski uredniški odbor, ki ga sestavljajo odgovorni 

urednik in trije člani uredništva. Člane uredniškega odbora ter odgovornega urednika potrdi 
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oziroma imenuje občinski svet na predlog župana. Njegov predlog je bil, da se v uredniški odbor 

poleg dosedanjih članov Vinka Košmerla, Bogdane Mohar in Nevenke Dražetić kot novo 

članico imenuje Tadejo Vesel, ki je na občinski upravi zamenjala Mojco Lavrič. Na mesto 

odgovornega urednika pa je predlagal Vinka Košmerla, ki je že ves čas dela na občini tesno 

povezan z glasilom in pri njegovem izhajanju tudi aktivno sodeluje že od samega začetka. 

 

G. Jan Debeljak je predlagal, da bi bilo v glasilu Odmevi potrebnih več informacij o delu 

občinske uprave; torej da se podrobneje predstavijo in obrazložijo zadeve, s katerimi se uprava 

ukvarja, npr. OPN, javna naročila, podelitev koncesij,... 

 

Po razpravi so člani občinskega sveta s 6 glasovi sprejeli 

 

S K L E P : 

 

 v uredniški odbor glasila Odmevi se imenujejo Bogdana Mohar, Nevenka Dražetić, 

Tadeja Vesel in Vinko Košmerl. Odgovorni urednik glasila je Vinko Košmerl (ESA: 

68).  

 

 

Ad 7.  SPREJEM SKLEPA O OBLIKOVANJU PREDLOGA ZA IMENOVANJE 

PREDSTAVNIKA JAVNOSTI V SENATIH ZA REŠEVANJE PRITOŽB ZOPER DELO 

POLICISTOV (ESA: 69) 

Obrazložitev je podal župan, g. Ivan Benčina. V sredini meseca februarja je občina s strani 

Ministrstva za notranje zadeve prejela poziv za predlaganje predstavnika javnosti v senatih za 

reševanje pritožb zoper delo policistov. Nazadnje je to funkcijo opravljal pokojni g. Janez 

Bambič, torej že vrsto let za ta namen nimamo nobenega predstavnika.  

Dopis za oblikovanje predloga za omenjenega predstavnika je bil posredovan Komisiji za 

mandatna vprašanja, volitve in imenovanja kot delovnemu telesu občinskega sveta. Slednja je 

predlagala, da se za tega predstavnika imenuje g. Stanislava Mišiča iz Retij, ki je bil o predlogu 

obveščen in se z njim strinja.   

 

Člani občinskega sveta z 6 glasovi sprejeli 

 

S K L E P : 

 

 Občinski svet Občine Loški Potok za predstavnika javnosti v senatih za reševanje 

pritožb zoper delo policistov predlaga g. Stanislava Mišiča iz Retij (ESA: 69). Sklep o 

oblikovanju predloga za imenovanje predstavnika javnosti v senatih za reševanje 

pritožb zoper delo policistov je bil posredovan na Ministrstvo za notranje zadeve. 

 

 

Ad 8. SPREJEM SKLEPOV O GOSPODARJENJU Z OBČINSKIMI 

NEPREMIČNINAMI (ESA: 70) 

 

Obrazložitev je podal g. Viljem Vesel. 

I. NAKUP ZEMLJIŠČ 

 

Za ureditev pravno premoženjskega stanja ceste JP 731 141 Gasilski dom Retje – Hrib je 

potrebno odkupiti zemljišča po izvedeni parcelaciji (glej tabelo v gradivu) in urediti lastništvo 

omenjene ceste. 

 

S tem v zvezi so člani občinskega sveta s 6 glasovi sprejeli 
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S K L E P : 

 

 za potrebe ureditve pravno premoženjskih razmerij na občinski cesti JP 731 141 

Gasilski dom – Hrib občinska uprava za parcele, razvidne v tabeli A, pripravi pogodbe 

namesto razlastitve za neposredno prodajo, menjavo oziroma odkup, s tem, da naj 

bodo cene usklajene s prodajalci v višini, ki ne presega tržno oziroma ocenjeno 

vrednost nepremičnine 

 

 

II. PRODAJE ZEMLJIŠČ 

 

II.1. Na osnovi vlog oziroma prošenj za nakup zemljišč, ki so zemljiško knjižno v lasti Občine 

Loški Potok (dejanski lastnik pa je Agrarna skupnost Retje), se sprejmeta dva (2) posamična 

programa ravnanja s stvarnim premoženjem za odprodajo parcel št. 3779/68, 3779/68 in 

3779/70. 

 

S tem v zvezi so člani občinskega sveta s 6 glasovi sprejeli 

 

S K L E P: 

 

 Sprejme se posamični program ravnanja s  stvarnim premoženjem, ki ga je pripravila 

občinska uprava, št. 478-0007/2019, dne 14. 05. 2020, in sicer: 

- proda se nepremičnina  

- par. št. 3779/68 v izmeri 99m2, k. o. 1640 Retje do celote 1/1 

            -    par. št. 3779/67 v izmeri 381m2, k. o. 1640 Retje do celote 1/1 

Vrednost nepremičnine za določitev kupnine je 4.800,00 eur. 

 

Člani občinskega sveta so s 6 glasovi sprejeli tudi  
                                                             

S K L E P: 

 

 Sprejme se posamični program ravnanja s  stvarnim premoženjem, ki ga je pripravila 

občinska uprava, št. 478-0032/2019, dne 14. 05. 2020, in sicer: 

- proda se nepremičnina  

- par. št. 3779/70 v izmeri 21m2, k. o. 1640 Retje do celote 1/1 

Vrednost nepremičnine za določitev kupnine je 210,00 eur.  

 

 

II.2. Vloge oziroma prošnje za prodajo 

 

Vlogo za odkup dela parcele št. 3779/30 k. o. 1640 Retje so vložili naslednji občani:  

- ALBIN DEBELJAK, Retje 47, 1318 Loški Potok za del parcele 3779/30 k .o. Retje 

v velikosti cca 70m2 nasproti njegove stanovanjske stavbe, 

- BRANKO DAVIDOVIĆ, Retje 50, 1318 Loški Potok za del parcele št. 3779/30 k. 

o. Retje v velikosti cca 120m2 nasproti njegove stanovanjske stavbe, 

- MARIJA SEIFRIED, Retje 51, 1318 Loški Potok za del parcele št. 3779/30 k. o. 

Retje v velikosti 60m2 nasproti njene stanovanjske stavbe. 

 

Vlogo za odkup dela parcele 3778/217 in dela parcele 3778/267, obe k. o. 1640 Retje je vložil 

tudi občan: 

- JANKO GREGORIČ, Retje 124b, 1318 Loški Potok. 

Ob tem velja poudariti, da gre za zemljišča, ki jih prosilci že uporabljajo. 
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S tem v zvezi so člani občinskega sveta s 6 glasovi sprejeli 

 

S K L E P: 

 

 Zemljišča se odproda pod naslednjimi pogoji: 

- kupec izvede potrebno parcelacijo,  

- nosi vse stroške s prodajo, razen davka na promet nepremičnin, 

- po izvedeni parcelaciji se z novo parcelo dopolni občinski program prodaje 

zemljišč, sprejme posamični program prodaje in objavi namero o prodaji in 

zemljišče odproda, 

- pred pripravo programa, naj se kupec z Agrarno skupnostjo Retje dogovori za 

ceno in pridobi pisno soglasje Agrarne skupnosti Retje z navedbo cene 

zemljišča, 

- po opravljenem pravnem poslu bo Občina Loški Potok sredstva od prodaje 

zemljišča za parcelo, zmanjšane za nastale stroške prodaje, nakazala Agrarni 

skupnosti Retje.   

 

G. Jan Debeljak je imel vprašanje okrog cenitve zemljišč, in sicer na podlagi kakšnega izračuna 

je vrednost zemljišča 10eur/m2 za odkup. G Viljem Vesel mu je odgovoril, da je ta cena 

določena izkustveno oz. na osnovi zgodovine prodaje zemljišč. Cenitev na osnovi množičnega 

vrednotenja zemljišč bi morala stopiti v veljavo s 1. 4. 2020, vendar se je zaradi situacije s 

koronavirusom to prestavilo na začetek januarja 2021. Sicer pa na določitev cene zemljišč 

vpliva veliko dejavnikov: status prostorskih aktov, status zemljišč, lokacija, oddaljenost naselja 

od centrov in prometne povezave, komunalna opremljenost, itd. 

 

 

Ad 9. INFORMACIJE O DELU OBČINSKE UPRAVE 

 

Dogajanje zaradi koronavirusa oz. Covid-19 je bilo od sredine marca do konca aprila izredno 

pestro, saj so v tem času dnevno potekali sestanki civilne zaščite, naprej v razširjeni, nato pa v 

ožji sestavi. Nabaviti je bilo potrebno zaščitno opremo. 30. marca 2020 je tako občina nabavila 

150 pralnih mask, ki jih je razdelila prostovoljcem PGD, pošti in bencinski črpalki, 31. marca pa 

1000 kirurških mask, 2 škropilnici za razkuževanje in razkužila. 

Iz regijskega štaba CZ smo prejeli naslednjo zaščitno opremo: 

13. 3.: - 200 kirurških mask, 5 zaščitnih oblek, 3 zaščitna očala, rokavice (Domu starejših 

občanov smo predali vse maske, 2 obleki in 1 očala), 

16. 3.: - 200 kirurških mask, 

3. 4.: - 300 kirurških mask, 200 rokavic, nekaj razkužil, 

14. 4.: - 200 kirurških mask, 200 mask iz serviet (slednje smo razdelili v obe trgovini in na 

pošto, da so bile na voljo občanom), 

24. 4.: - 350 kirurških mask, 

13.5.: - prevzeto 680 zaščitnih mask za šolo in vrtec, ki smo jih predali šoli. 

Trenutna zaloga je 1500 kirurških mask. 

7. 5. 2020 je bil podpisan Sklep z veljavnostjo 13. 3. 2020, in sicer se nanaša na gospodarske 

družbe, ki jim je prepovedano opravljati dejavnost zaradi preprečevanja širjenja bolezni Covid-

19, oprošča pa jih plačila storitev ravnanja z odpadki. Upravičenci izpolnijo vlogo, ki je 

objavljena na spletni strani občine. 

Proračun občine: povečana povprečnina za leto 2020 – na letni ravni to pomeni dodatnih 

97.000 eur, kar bo upoštevano v rebalansu proračuna. 

Pošta je v času razglašene epidemije zaradi koronavirusa poslovala samo v dopoldanskem času, 

ob sobotah je bila zaprta. Lesni zadrugi Loški Potok bo potrebno nameniti sredstva za pokritje 

izgube delovanja pošte v letu 2019. Da bi izgubo zmanjšali, je župan predlagal zaprtje pošte ob 
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sobotah.  

 

V mesecu aprilu je bil izbran Koncesionar za lokalne in gozdne ceste za obdobje 8 let. 

 

Cesta Draga - Srednja vas pri Dragi : 13. 5. 2020 je bilo asfaltirano 300m regionalne ceste. 

 

Cesta Hrib: asfaltiranje se izvaja od 14. do 16. 5. 2020. 

 

Cesta Travnik:  projektni pogoji Direktorata za vode so bili izdani z upoštevanjem sprememb, 

ki smo jih na temo vodovarstvenih pasov sprejeli na 7. seji občinskega sveta. Projekt naj bi bil 

končan do konca maja 2020. 

 

Na osnovi sprememb Odloka s 7. seje občinskega sveta je možno pridobiti okoljevarstveno 

dovoljenje za MČN Hrib. Vloga za izdajo dovoljenja je poslana na pristojno ministrstvo. 

 

Cesta Podpreska: projekt je izdelan, občina je bila zaprošena za podatke o namenski rabi 

zemljišč ob cesti. 

 

Cesta Loški Potok – Loška dolina: informacija 12. 5. 2020 – asfaltiranje makadamskega dela  

naj bi bilo izvedeno letos. 

 

15. 5. 2020 je v Loško dolino prišel minister za infrastrukturo, ob 12h je potekalo srečanje z 

župani Loške doline, Blok in Loškega Potoka. 

 

Meteorna voda proti Retjam: 13. 5. 2020 je bil narejen ponikalni test. 

 

Ureditev okolice gasilskega doma na Travi: izvedba je planirana do konca maja 2020.  

 

Položen je kabel 20kV daljnovoda od Jelenovega žleba do Travnika. Preklopna postaja se 

nahaja pri kamnolomu, ob cesti Travnik – Sodol. 

 

Rekonstrukcija vodovoda Travnik oz. vodovoda Bela Voda: dela so v zaključni fazi. Cevovodi 

so položeni, narejeni so vodomerni jaški pri hišah in vodohran, cesta je v delu, asfaltiranje bo 

predvidoma v ponedeljek, 18. ali v torek, 19. 5. 2020. 

 

Vrtina Hrib: gradbena dela so v teku. Cevovod se po kopal ob cesti, drevje je v glavnem 

posekano, probleme imamo z elektriko.  Za drugo leto Elektro na Hribu planira postavitev še 

enega transformatorja. Za potrebe črpalnega poizkusa planiramo nabaviti agregat, saj bi 

najemnina za obdobje črpalnega preizkusa predstavljala približno tretjino nabavne cene. 

 

Projekt Hrib 103 je narejen, gradbeno dovoljenje pa je v fazi pridobivanja. 

 

Proti Taboru je bil v mesecu marcu posekan drevored, sedaj bo potrebno sanirati cesto in urediti 

brežine za novo zasaditev, kar bo znašalo cca 50.000 eur. Sredstva planiramo ozagotoviti v 

proračunu za leto 2021. 

 

OPN3: 

- za dovoljenje za vetrno polje na Pargu se bo priprava izvajala ločeno, 

- 27. 1. 2020 je potekal sestanek z direktorjem Zavoda za gozdove, z g. Damjanom Oražmom, 

- 7. 2. 2020 je potekal sestanek na območni enoti Zavoda za gozdove Kočevje in na SIDG, 

- 13. 5. 2020 je župal prejel klic g. Roberta Robeka, vodje oddelka za gozdno gradbeništvo na 

SIDG. 

 



 9 

Predlog širitve in ureditve  Cone Mali Log: rumeno označeni del je v fazi odkupa, rdeče 

označeni del je območje, ki ga planiramo v OPN3 opredeliti kot območje cone. Zeleno pa je 

označena bodoča cesta čez novo nastalo območje cone. 

 

 
 

Občina Loški Potok je bila povabljena k sodelovanju dveh EU projektov: 

1. Life projekt – LIFE IP SUPAir (filtri za trde delce): nosilec je Ministrstvo za okolje in prostor, 

naša občina je pridružen partner. 

Trajanje projekta: od druge polovice leta 2021 do leta 2026. 

Vrednost projekta: 4M eur; del, ki se nanaša na našo občino, znaša 358.000 eur. 

Delež EU: 60%. 

Delež občine: 10-40%; če bi bil naš delež večji od 10%, bomo od projekta odstopili. 

 

2. V okviru EU programov Horizon 2020, Projekt „SPARKS“ - Digital Transformation in Rural 

Areas. Prijeve so oddane s strani 36 partnerjev (štirje slovenski: Pošta Slovenije, Jems, Solvesall 

in Občina Loški Potok), projekt še ni potrjen.  

Trajanje projekta: 2 leti. 

Začetek: 2021. 

Višina sredstev: 2M€. 

 

 

Ad 10. VPRAŠANJA IN ODGOVORI 

 

G. Jan Debeljak je izpostavil problematiko trenda upadanja prebivalstva v naši občini. Predlagal 

je ustanovitev demografskega odbora, da bi ta trend obrnil v pozitivno smer. Dr. Peter Rus mu je 

ob tem odgovoril, da bomo na naravnem prirastku prebivalstva težko kaj naredili, ker smo 

preveč oddaljeni, priseljenci pa gredo običajno bližje večjim centrom. Komentar je podal tudi 

župan, ki je povedal, da vsi zdajšnji projekti stremijo k temu, da bi privabili mlade ljudi (nove 

zaposlitve, stanovanja,..). 

 

 



 10 

S tem je bil dnevni red izčrpan in seja je bila zaključena ob 21.40 uri. 

 

 

 

   Zapisala:        Občinski svet Občine Loški Potok: 

                       Župan: 

Tadeja Vesel               Ivan Benčina  


